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      Verslag van  Aanwezig   
Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Ton Schreuders; Barend Tamerus; Gerke Mulder;  
Ton van Rijn;  
Agenda-lid: Johan Buurman.  
 

Notulist  Afwezig   
Sandra van Grieken  Jaco van der Quast 
Datum  Ons kenmerk    
03-02-2025  Verslag d.d. 03-02-2025 
K.c.     
Archief, aan- en afwezigen.  
 

Onderwerp     
Dorpsteamvergadering d.d. 3 februari 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 
Opening en mededelingen 
Eke opent de vergadering en meldt dat we meteen beginnen bij het project Sociaal 
Domein en Wonen zodat Ton Schreuders voortijdig weg kan.  
 
Ingekomen stukken/e-mails: 
Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 
deze vergadering.  
Naar aanleiding van het te bespreken punt 2024-12-18. 
Eke neemt de vraag ‘hoe gaan jullie om met onze wensen en ervaringen vanuit onze 
disciplines en hoe kunnen de wijk-en dorpsteams elkaar helpen’ mee naar het 
voorzittersoverleg dat maandag 10 februari plaatsvindt. 

         
Verslag vorige vergadering d.d. 16 december 2024 
Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Er zijn enkele op- en 
aanmerkingen. Deze zullen worden verwerkt in de definitieve versie. 
De datum 18 november in het verslag van 16 december is niet goed. 
Dit moet gewijzigd worden waarschijnlijk naar 18 december.  
 
De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen 
terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.  
Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 
vergadering, worden uit de lijst verwijderd. 
 
Alles wat in deze vergadering op gereed wordt vermeld, moet doorgestreept worden 
en na de volgende vergadering van de actielijst af.  
Alles wat als gepland staat en de afspraak is gemaakt kan op gereed gezet worden.  
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Veiligheid en verkeer 
Impact groot onderhoud Bodegraafsestraatweg 
Barend voorziet grote problemen met de afsluiting van de Bodegraafse Straatweg. 
Dit is van maart tot en met juni. Er worden door Gouda omleidingsroutes routes 
aangeboden. Maar medio maart tot juni wordt er ook weer aan de Nieuwdorperweg 
gewerkt en die is daardoor ook niet bruikbaar.  
 
Saneren verkeersborden zoals uitgevoerd in gemeente Alphen a/d Rijn 
Onze gemeente wil overtollige borden verwijderen uit de openbare ruimte. 
Vooralsnog is hier nog niets aan gedaan. Barend hoort helemaal niets meer van 
Sander van Oosterhout over het feit dat er verkeersborden gesaneerd zouden 
worden. We zouden er als dorpsteam bij betrokken worden.  
 
 
Duurzaamheid 
Hier is even geen nieuws over te vertellen. 
 
Sociaal Domein en Wonen 
Rietveldwoningenbuurt samenwerking met gemeente (Ton) 
Jaco en Eke zijn naar de bijeenkomst van Kern met pit in Oegstgeest geweest.  
Hier werden de prijzen uitgedeeld. We hebben 1000 euro subsidie ontvangen voor 
het mooie project de Rietveldwoningen/Burendag. 
 
Het is goed om de buurt vast te gaan voorbereiden en te enthousiasmeren voor de 
Burendag.  
Kijken of we een info avond in samenwerking met de gemeente (Sander Wools) 
kunnen organiseren. Hierbij kan de gemeente wat meer vertellen over het civiele 
werk en kunnen wij bewoners vragen om ons te helpen iets te organiseren. Dan 
komen waarschijnlijk meer bewoners dan we tot nu toe hebben kunnen bereiken met 
flyeren en zijn ze beter betrokken. Ook de woningbouwvereniging moet betrokken 
worden. Helaas is Elma Huisman erg slecht te bereiken. 
Ton gaat de gemeente (Sander) hierover benaderen met de vraag of hij een 
uitnodiging wil sturen en ons project dan ook in de uitnodiging wil meenemen. 
 
Eke heeft aankomende vrijdagmiddag een afspraak met de kunstenares Renske 
Koster om te kijken naar de mogelijkheden voor een muurschildering.  
 
Openbare Ruimte 
Promotie actie zwerfvuil opruimen in combinatie met wandelen 
We willen graag meer bekendheid voor ons dorpsteam.  
Iedere maand staat er een artikel over/van ons in de kijk op Bodegraven-Reeuwijk. 
We hebben al veel gedaan maar toch is het maar een kleine groep bewoners die van 
het bestaan van het Dorpsteam op de hoogte is.  
Om weer in beeld te komen is het misschien goed om weer een actie te doen.  
We kunnen opnieuw een actie zwerfvuil rapen doen maar misschien moeten we meer 
out of the box denken. We hebben wel inmiddels knijpers en twee vuilniszakbeugels 
beschikbaar. 
 
Visie Recreatie en Toerisme gemeente Bodegraven-Reeuwijk 
De geschreven visie is naar onze mening niet echt een visiedocument.  
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Een visie behoort een stip op de horizon te hebben.  
Dat wordt gemist in deze visie. 
 
Communicatie 
Participatie en nu verder, terugkoppeling Robin over onze input voor 
Raadsconferentie d.d. 12-12-2024 
Op verzoek van Roel Lok hebben we hiervoor in november een aantal punten 
aangedragen helaas hebben we nog totaal geen terugkoppeling gekregen. We willen 
graag weten wat er met onze punten gedaan is.  
 
Nieuw speerpunt 2025 – netwerk met bewoners uitbreiden 
Een aantal jaar geleden hebben wij een dorpsvisie geschreven, gebundeld tot de 
toekomstvisie van de gehele gemeente.  
We hebben hier speerpunten in aangegeven.  
Concreet is de vraag willen we onze vergaderagenda aanpassen met nieuwe 
speerpunten? 
Speerpunt Wonen zou weer op de agenda kunnen. 
In de komende jaren worden meerdere woningbouwprojecten gestart in Reeuwijk. 
Bijvoorbeeld de woningen op de Reeuwijkse poort. Ook op bedrijventerrein Zoutman 
wordt in de toekomst woningbouw ontwikkeld, nadat het industrieterrein verplaatst 
is.  
De woningen op de hoek bij de Randweg/ Zoutmansweg (project Nautique) waarbij 
een veilige uitrit op de Zoutmansweg, vlakbij de kruising met de Randweg van zowel 
het bouwverkeer als het woonverkeer heel moeilijk veilig te realiseren is bij de 
stoplichten.  
Er zijn zorgen over hoe de uitrit gaat worden wanneer de woningen gebouwd gaan 
worden op de Reeuwijkse Poort. 
 
Projecten 
Geen meldingen 

 
Rondvraag 
Theo: Op de Nieuwdorperweg/Randweg bij viaduct A12 bij de fietsoversteek met de 
spiegel wil de gemeente de oversteek gaan omleggen. Je moet dan eerst richting 
Gouda en dan pas oversteken. Dit zou alleen maar gevaarlijker worden. Dan is er 
totaal geen zicht meer op wat er onder het viaduct vandaan komt. Nu gebeurt er 
nooit iets, we vinden het niet verstandig dat dit anders gaat worden.  
Ton v Rijn: is als nieuw lid in ons Dorpsteam zoekende naar de functie van het 
dorpsteam. Wat is het doel van de gemeente en de rol van een dorpsteam, wat kan 
mijn rol zijn en wat is de rol naar de bewoners toe. 
Al jaren vragen we dringend aan de gemeentelijke projectleiders om voorafgaand 
aan de voorbereiding van een project geïnformeerd te worden. Zo zou de gemeente 
van onze lokale kennis en ervaring plezier kunnen hebben en kunnen wij eventueel 
vragen van bewoners afvangen. Helaas gebeurt dit vrijwel nooit meer. Zo kunnen we 
niet meedenken en kritische vragen vooraf stellen.  
Ton vindt dat we de bewoners veel meer moeten vertegenwoordigen en dat ziet hij 
niet heel erg gebeuren. Dit komt ook wel omdat er maar een klein aantal bewoners 
van ons bestaan op de hoogte is. Daarom moeten we ook ons bestaan meer 
bekendheid geven.  
Er moet meer betrokkenheid van en met de bewoners komen.  
In de vorige gemeente waar Ton woonde, werd er door het dorpsteam vier keer in 
het jaar een bijeenkomst gehouden waar je als nieuwe bewoners van alles aan 
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folders en informatie uitgedeeld kreeg, waardoor je je als nieuwe inwoner welkom 
voelt.  
Ook werd er dan met de wethouder gesproken en werd er echt geluisterd.  
Wij zijn ook al jarenlang op zoek naar een betere verhouding en verbinding tussen en 
met inwoners. 
Successen moeten ten alle tijden gevierd worden. Aldus Ton. Sandra vertelt met 
trots over de door het dorpsteam bereikte resultaten bij de heraanleg van Reeuwijk-
West. 
Eke: we moeten de lijst met alle projecten en projectleiders even doornemen en dan 
kunnen we naar de gemeente met de vraag om vooraf geïnformeerd te worden.  
  
 
Afsluiting 
Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 
maandag 31 maart 2025 om 20.00 uur in het Huis van Alles 
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Actielijst 
Actienr. Omschrijving Door Status 
22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 
eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

 

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  
opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 
kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

JQU 

Gepland 

 

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in 
Reeuwijk-Brug op gang te brengen. 

EVH Gepland 

 

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug. 

Allen Gepland 

    

24-09-03 Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de 

Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel 

bij betrokken kunnen worden.  

EVH Gepland 

 

24-11-01 Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan 

van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman 

Gem. Gepland 

24-11-03 Navraag doen naar de haalbaarheid van een informatietafel over 

architect Rietveld en zijn “om-en-om woningen”. 

TSC Gereed 

24-11-04 Het dorpsteam vooraf informeren over de eventuele toewijzing van 

een nieuwe hondenuitlaatplek n.a.v. bewonersinitiatief 

Gem. Vervalt, zie 

24-12-04 

 

24-12-01 Wat betreft het Jaarverslag Handhaving 2024 zal hij bij het Team 

Veiligheid informeren of dit goed op de planning staat.  

Gem. Gereed 

24-12-02 Oplossing vinden voor langzaam verkeer dat gedurende de 

wegafsluiting Bodegraafsestraatweg niet over het fietspad kan rijden 

en ook niet over rijksweg A12.     

Gem. Gepland 

24-12-03 Vervanger voor Ton vinden voor de “Kern met pitch” presentatie op 

18 januari a.s. in Oegstgeest.   

EVH / 

TSC 

Gereed 

24-12-04 Het dorpsteam wil graag vooraf door de gemeente worden 

geïnformeerd over de eventuele toewijzing van een nieuwe honden 

uitlaatplek.    

Gem. Gepland 

24-12-05 Duidelijkheid verschaffen wat door de gemeente is gedaan met de 

input vanuit het dorpsteam over het verbeteren van 

bewonersparticipatie. 

Gem. Gepland 

 

25-02-01 Sander Wools benaderen om voor een uitnodiging naar bewoners 

Rietveldwijk te sturen 

TSC. Gepland 
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25-02-02 Bij voorzittersoverleg van 10-2-2025 vragen over saneren 

verkeersborden en hoe wordt er omgegaan met onze wensen en 

ervaringen vanuit onze disciplines en hoe kunnen de wijk-en 

dorpsteams elkaar helpen’ 

EVH Gepland 

25-02-03 Ton van Rijn aanmelden bij de gemeente voor toevoegen in 

gezamenlijke mail.  

SvG Gepland 

 
 


